
 

Referat Træner- og bestyrelsesmøde 08-04-2025 

 

Deltagere: Lene, Wendy, Lena, Kristina, Pauline, Camilla, Linda, Rikke, Susanne, 

Frida, Mitzi, Nina 

Fraværende: Connie, Kim 

• KORT gennemgang af holdene. (Alle) 

o Linda – Godt hold, søde og mødesikre. 

o Lena – Agility, godt hold, dygtige. Har været til Agility blåbærstævne 4 

hunde. 

o Camilla – Det går fint, har Pauline med som aspirant. Gode til at melde 

fra og gode til at møde op. Muligvis én der er klar til at starte 

konkurrence. 

o Lene, Connie, Kristina – 2 øvede NW hold med lange ventelister. NW 

begynder lige afsluttet 

Sporhold 9 gange er lige startet. 

o Susanne – Kursushold 2X6 gange, der er udskiftning da nogle har meldt 

fra. Godt hold, lidt svært med stor spredning i hundenes alder. 

o Wendy – Hvalpe er afsluttet, en del kommer videre til Susannes 

kursushold. Nyt hvalpehold er startet. Fint hold med gode stærke 

hunde. På teoriaften bruger Wendy sin egen hund som demo hund. 

En C-hundefører fik ½ oprykning ved sidste konkurrence. 

C-holdet, går godt. 3 hundeførere skal til konkurrence på Stevns og 

mindst 2 til Herfølge 

o Rikke – øvede og begynder Rally. Der kommer nogle meget unge hunde 

ind i mellem. De mangler grundlydighed. Tilmeldingen skal ændres, så 

de skal tale med Rikke inden de kan meldes til.  

Nogle få som har gået i 6-7 år. 

o Kim – Fraværende. Lene: Kims hold C og B er slået sammen. Der er 

altid mange fraværende, så holdet passer fint samlet. Nye B hunde er 

glade for at træne med C-hundene 

 

• Økonomi – større økonomiske ønsker der ikke er kommet med i budgettet 

Ingen nye ønsker 

Agility har behov for en ny trailer, vigtigt at hjulene sidder inde under 

traileren. Trailer er budgetteret. Alle bedes holde øje med, om der står en til 

salg et sted. 

 

• Status Hundefælleden 

Holbæk kommune er meget stille. Dog et opkald sidste uge vedr. 

beplantningen. Kan ikke blive før forår 2026. Hvis pulje-ansøgningen går 



 

igennem, vil kommunen bekoste beplantningen. 

Fælleden er mere og mere besøgt, efter opslag på FB og i TV Øst. 

 

• Indkommet punkt – Lena 

Agility har problemer med hundefælleden, og forstyrrelser derfra. Det 

distraherer dem på holdet. Ingen udenfor hegnet, reagerer og fjerner 

hundene. Hundene bliver ved hegnet, mens menneskene gik op mod lågen. 

Forslag at sætte presenninger op langs hegnet. Wendy, Lena og Rikke køber 

og sætter op. 

 

• Kristina og Pauline. Hvor er de føl pt. 

Kristina er færdig med grunduddannelsen – hun går føl hos Lene og Connie 

Pauline er startet på grunduddannelsen, og går føl hos Camilla 

 

• Forslag til klubarrangement 

Susan Knudsen som taler om ernæring 

Lokalkonkurrence med Camilla som dommer 

B konkurrence til foråret, Nina undersøger regler for underlag, afstande og 

arealstørrelse. 

 

• Evt. 

Lene, hos Dog Cach Family er der fri adgang til webinarer for instruktører. 

Lene sender et link 

Lene, rengøring af klubhus – husk at tjekke hvem der har tjansen. Sving 

gerne kosten i ny og næ, og tør bordene af. 

Wendy, DCH shoppen har tilbud på t-shirts og hoodies 

Frida, er meget irriteret over at mange udenfor klubben bruger vores baner. 

Det er problematisk at skulle tage diskussionen med hundeføreren. Frida 

lægger et opslag på FB. 

Next step kan blive skilte med en tekst at DCH har fortrinsret til arealerne. 
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